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Consensus styrelsemöte nr 08 
Verksamhetsåret 24/25 CSM08-2425 

 

Datum: Måndag 2/12 2024 

Tid: 17:30 

Plats: Harmoni 

Närvarande: Hanna Sjöblom, Filippa Alesand Lundin, Clara Brefält, Tawfik Fada, Kajsa Ward, 
Hannah Gunnhagen, Anna Nordlander, Wilma Eriksson.  

 

Ärendeordning: §1-§21  

§1 Mötets öppnande 
Mötet öppnades kl. 17:34 av Hanna Sjöblom. 

 

§2 Val av mötesordförande 
Beslutades: att välja Hanna Sjöblom till mötesordförande. 

 

§3 Val av mötets sekreterare 
Beslutades: att välja Clara Brefält till mötessekreterare. 

 

§4 Val av justeringsperson tillika rösträknare  
Beslutades: att välja Hannah Gunnhagen till justeringsperson 
tillika rösträknare. 

 

§5 Mötets behöriga utlysande 
Beslutades: att anse mötet behörigt utlyst. 

 

§6 Justering av röstlängden 
Beslutades: att fastställa röstlängden till 7 personer kl. 17:35. 

 

§7 Adjungeringar 
Punkten lämnades utan åtgärd.  

 

§8 Anmälan av övriga frågor 
“LiU 50” anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under 
punkt 18 a. 
“Hedersmedlemmar” anmäldes som övrig fråga. Frågan 
behandlas under punkt 18 b. 
“Julfotografering” anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas 
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under punkt 18 c. 

§9 Godkännande av föredragningslistan 
Beslutades: att godkänna föredragningslistan med tillägg av 
övriga frågor enligt §8.  

 

§10 Må-runda 
Punkten behandlades. 

 

§11 Information och meddelanden  
StuFF har likt Consensus haft besvär med VFU för sina studenter 
inom Region Östergötland, varför det kan vara en fråga relevant 
för kårerna att samarbeta i framåt.  
 
För att uppnå ökad svarsfrekvens på Evaliuate rörande VFU så 
kommer det att tillsättas en utredningsgrupp.  
 
Kårordförande ska på möte med Universitetsstyrelsen på onsdag 
där bland annat budgetunderlag till regeringen diskuteras. 
Viktiga punkter är att behålla äskning till regionaliserade studier 
och det minskade statsanslaget till studentkårerna.  
 
Heltidarna är på pedagogiskt internat torsdag och fredag denna 
vecka.  
 
Studentledningsråd kommer att hållas på fredag. Där kommer 
det behandlas vad LiU ska vara för samhällsaktör med ämnena 
breddad rekrytering och akademisk koppling till utbildning.  
 
Halvtidskonkretisering kommer äga rum på Lördag.  
 
Consensus håller musikquiz på puben på torsdag för 
musikhjälpen. Quizet är nu färdigställt.  

 

§12 Marknadsföring 
Heltidare håller take over på sociala medier på torsdag.  
 
Formulär som uppföljning av medlemskap på lika villkor ska 
läggas ut.  

 

§13 Föregående mötesprotokoll 
Beslutades: att lägga mötesprotokoll CSM07-2425 till 
handlingarna.  
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§14 Beslutsuppföljning 
Punkten lämnades utan åtgärd. 

 

§15 Bordlagda ärenden 
Punkten lämnades utan åtgärd. 

 

 



 
 

§16 Beslutspunkter 
a. Beslutsunderlag - Proposition - Policy internt arbete 

Beslutades: att godkänna bilagan i sin helhet. 
 
 
 

b. Beslutsunderlag - Proposition - Postbeskrivningar  
Beslutades: att godkänna bilagan med redaktionella 
ändringar.  
 
 

c. Beslutsunderlag: Proposition - Avskaffa uppdrag för 
Kårstuga 
Beslutades: att godkänna bilagan i sin helhet.  

 
Bilaga 16a1 

CSM08-2425 
Bilaga 16a2 

CSM08-2425 
 

Bilaga 16b1 
CSM08-2425 
Bilaga 16b2 

CSM08-2425 
 

Bilaga 16c 
CSM08-2425 

§17 Diskussion- och informationspunkter 
Punkten lämnades utan åtgärd. 

 
 

§18 Övriga frågor  
a. LiU 50 

Frågan har uppstått i projektgruppen om en 
jubileumsvecka för studenter ska läggas i början av maj 
istället för i samband med engagemangshögtiden. Det 
föreslås att bjuda på fika och underhållning, exempelvis 
utanför Hasselqvist över en lunch. Förslag ges om ett 
band och att fortsatt hållas vecka 21 i samband med 
engagemangshögtiden.  

b. Hedersmedlemmar  
Det finns ett symboliskt värde att presentera nya 
hedersmedlemmar vid Consensus bal i vår. För att kunna 
genomföra detta behöver det tas upp på kommande 
FUM. Per capsulam-beslut kommer att skickas ut under 
morgondagen.  

c. Julfotografering  
Dag för fotografering nästa måndag klockan 17.00. Alla 
uppmanas ha något juligt på sig.  

 

§19 Nästa möte 
Nästa diskussionsmöte är måndag 9/12 kl. 17.30. 
Nästa styrelsemöte är måndag 13/12  kl. 17.30. 

 

§20 Utvärdering av dagens möte 
Mötet utvärderades. 

 

§21 Mötets avslutande 
Mötet avslutades kl. 18:25. 

 

 

 



 
 

 

 

________________________    ________________________  

Hanna Sjöblom      Clara Brefält 
Mötesordförande     Mötessekreterare 

 

________________________ 

Hannah Gunnhagen   
Justeringsperson  

 


